



SPRING PARKS PRIMARY SCHOOL
Learning and Growing - Safety - Together

West Campus - Administration
24 Erica Street, Springvale 3171

☎ 9546 6402

Valley Campus
27-39 Clarke Road, Springvale South 3172

☎ 9547 3222

✉ spring.parks.ps@education.vic.gov.au springparksps.vic.edu.au

គោរព

ចូលរួម

លទ្ធផល

សហគមន៍

សង្ឃឹម



ជំនាបមាតាបិតា/អាណាព្យាបាល,

គិលានុបដ្ឋាយិការសាលា

សិស្សានុសិស្សទាំងឡាយ
បានទទួលស្រឡាតម្រូវសំបុត្រដ៏ធំមួយជាមួយនឹង
កម្រងសំណួរពិគិលានុបដ្ឋាយិការសាលា
យើងនៅខាងក្នុង។ កម្មវិធីគិលានុបដ្ឋាយិការ
សាលាបឋមសិក្សាផ្តល់ឱកាសឲ្យមាតាបិតា, គ្រូ
បង្រៀននិងគិលានុបដ្ឋាយិការដើម្បីធ្វើការរួមគ្នាលើកំពស់សុខភាព
និងសុខុមាលភាពដល់កុមារក្នុងសាលា។ មានប័ណ្ណចម្លើយខ្លះបានផ្ញើមក
វិញហើយ, តែនៅមានកម្រងសំណួរមួយចំនួនមិនទាន់ផ្ញើមកវិញ។ ប្រសិន
ជាលោកអ្នកប្រាថ្នាឲ្យកូនចៅរបស់ខ្លួនចូលរួមក្នុងកម្មវិធីនេះ, សូមបំពេញ
ប័ណ្ណហើយគូសថាបាទ/ចាស (yes) ក្នុងប្រអប់៤ជ្រុងជាតំណាងនៃការ
យល់ព្រម, បើពុំនោះសោត, សូមគូសក្នុងប្រអប់ no ហើយចុះហត្ថលេខា។
ប្រសិនជាលោកអ្នកបានធ្វើបាត់ប័ណ្ណសំណួរ, សូមទាក់ទងនឹងការិយាល័យ
ដើម្បីយកប័ណ្ណសំណួរថ្មីគិលានុបដ្ឋាយិការនិងប្រមូលយកកម្រងសំណួរពិគ្រូប្រចាំថ្នាក់។

កំណត់ប្រចាំថ្ងៃ 12/6/2023

- ១២/៦: បុណ្យខួបកំណើតព្រះមហាក្សត្រៈសំរាក១ថ្ងៃ
- ១៣/៦: កម្មវិធីផ្តែស្តីទូស្តាល:សាខាវ៉ាលី
- ១៦/៦: គោរពទង់ជាតិចាត់ចែងដោយថ្នាក់ទី 5/6A ,1/2L ,3/4M
- ១៧/៦: ក្រុមប្រឹក្សាប្រជុំនៅម៉ោង៦ល្ងាចតាមwebex
- ២០/៦: ថ្ងៃសម្ពោធនៃថ្នាក់ Mrs Otenstein: Valley។
- ២១/៦: របាយការណ៍សិស្សវ្យាយនៅលើក្លោងទ្វារព័ត៌មាន
- ២៣/៦: គោរពទង់ជាតិនៃសាលាទាំងមូល:
នៅសាខាវ៉ាលី:ម៉ោង៧:៣០ព្រឹក
- ១០/៧: ត្រីមាសទី៣ចាប់ផ្តើមនៅម៉ោង៨:៥០ព្រឹក
- ១២/៧: កិច្ចសម្ភាសន៍រវាងមាតាបិតា/គ្រូ:ម៉ោង២:៣០-៧:០០
- ១៨/៧: អបអរសាទរ១០០ថ្ងៃសិក្សានៅសាលា: សាខាវ៉ាលី
គោរពទង់ជាតិនៅម៉ោង៣:០០ល្ងាច

កិច្ចសម្ភាសន៍រវាងមាតាបិតានិងគ្រូ:

គ្រួសារទាំងឡាយនិងទទួលប័ណ្ណបញ្ជាក់ម៉ោងមកជួបសម្ភាសន៍នៅសប្តាហ៍នេះ។ អ្នកបកប្រែក៏បានចាត់ចែងជូន(បើបានបញ្ជាក់ថាត្រូវការ), ហើយគ្រូក៏បានប្រុងប្រៀបជាស្រេចដើម្បីជួបមាតាបិតា។ សូមអែកមើលពេលម៉ោងឲ្យបានច្បាស់លាស់ហើយអញ្ជើញមកឲ្យទាន់ពេល, បើពុំដូច្នោះទេ, ពេលសម្ភាសន៍ច្បាស់ជាលើកទៅថ្ងៃក្រោយ។ កុមារនឹងមករៀនជាធម្មតាក្នុងថ្ងៃពុធនេះ, ព្រោះយើងខ្ញុំមានគ្រូបច្ចេកទេសដទៃមកបង្រៀនកុមារក្នុងថ្ងៃនេះ។ កុមារនឹងចេញទៅផ្ទះនៅម៉ោង៣:៣០ដូចសព្វដង។ នៅសាខាខាងលិច, កុមារនឹងចេញទៅផ្ទះតាមរយៈបន្ទប់ធំ, នៅសាខាវ៉ាលីតាមរយៈអគ្គា LEC របាយការណ៍នៃថ្នាក់ Mrs Otenstein នឹងអាចមើលតាមរយៈក្លោងទ្វារព័ត៌មាននៅថ្ងៃច័ន្ទទី១៧/៦, ហើយសំរាប់ថ្នាក់ទាំងឡាយនៅថ្ងៃពុធទី ២១/៦។

ប័ណ្ណព័ត៌មានប្រចាំថ្នាក់:

ប័ណ្ណព័ត៌មានប្រចាំថ្នាក់នៃត្រីមាសទី៣នឹងផ្ញើជូនទៅផ្ទះជាមួយកុមារនៅថ្ងៃច័ន្ទទី១០/៧។ សូមអែកមើលក្នុងកាបូបរបស់កុមារព្រោះក្នុងប័ណ្ណនេះមានព័ត៌មានដ៏សំខាន់ៗអំពីអ្វីៗដែលគ្រូបានបង្រៀនឲ្យកុមារក្នុងថ្នាក់ហើយនិងថ្ងៃសំខាន់ៗសំរាប់កុមារ។

សិស្សប្រចាំត្រីមាស:

គ្រូនិងគ្រូគ្រូមេដាយ "សិស្សប្រចាំត្រីមាស" ប្រចាំថ្នាក់របស់ខ្លួននៅពេលគោរពទង់ជាតិថ្ងៃសុក្រទី២៣/៦/២០២៣នៅសាខាវ៉ាលី។ មាតាបិតានៃកុមារដែលនឹងទទួលមេដាយនឹងបានទទួលសំបុត្រអញ្ជើញមុន១សប្តាហ៍ដើម្បីមករួមក្នុង ពេលគោរពទង់ជាតិវេលាម៉ោង៧:៣០ព្រឹក ក្នុងថ្ងៃនេះ។
សាលានឹងបញ្ចប់ត្រីមាសទី២នៅ ម៉ោង២:៣០។
ត្រីមាសទី៣ចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃច័ន្ទ ទី១០/៧វេលាម៉ោង៨:៥០ព្រឹក។

Julie Fisher :
នាយកសាលា

សាលាយើងមានក្លឹសោមនស្សជាកូរភាគីនិង : Food Bank, Ardoch, Woodleigh School, OSH Club, Berry Street, Ed Connect



វិស្សមកាលសំរាប់បុគ្គលិកធ្វើការយូរឆ្នាំ:

Mrs Otenstein នឹងសំរាកក្នុងរយៈពេលនៃត្រីមាសទី៣ទាំងមូលសំរាប់វិស្សមកាលដោយបានបំពេញកិច្ចការសំរាប់បុគ្គលិកយូរឆ្នាំ។ Mrs Edmondson នឹងមកបង្រៀនជំនួសនៅផ្នែកសប្តាហ៍ដំបូង, បន្ទាប់មក Mrs Dounis នឹងមកជំនួសនៅផ្នែកសប្តាហ៍ចុងក្រោយ។ ម្តងទៀត, សាលារៀនសំណាងណាស់ដោយបានគ្រូដ៏មានការពិសោធន៍ដ៏ពេញបរិបូណ៌មកធ្វើការនៅសាលារៀន។ ថ្នាក់ Mrs Otenstein នឹងធ្វើសម្ភាសន៍នៅថ្ងៃអង្គារទី២០/៦។ កិច្ចសម្ភាសន៍មុនម៉ោង៣:៣០ល្ងាច និងប្រព្រឹត្តិទ្រៀមនៅក្នុងបន្ទប់នាយកសាលា, ក្រោយម៉ោង៣:៣០, នៅបន្ទប់របស់អ្នកគ្រូ។

ថ្នាក់ទី១/២ទៅសួនការពារសត្វ Healesville Sanctuary



STOMP: កម្មវិធីរៀនរាំ

STOMP នឹងត្រូវប្រមូលសាលារៀននៅត្រីមាសទី៣។ កុមារនឹង រៀនជាមួយនិងក្រុមបង្រៀនរាំមកពី STOMP. ដែលនឹងចាប់ផ្តើមនៅ ថ្ងៃទី២៤ ខែកក្កដានៅសាលាខាងលិច, ហើយសាលារៀននឹងចាប់ផ្តើម នៅទី២៥ ខែ កក្កដា។

កុមារនឹងរៀនរាំរៀនរាល់សប្តាហ៍រហូតដល់ថ្ងៃសិល្បៈសាលាដែលនឹងប្រព្រឹត្តិទ្រៀមនៅថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ទី១៤ ខែកញ្ញា នៅរោងមហាសាលាសាលាក្រុងស្រ្តីងវែល (Springvale Town Hall) ។

ក្នុងថ្ងៃនេះ, សាលាទាំងមូលនឹងធ្វើដំណើរដោយទូកក្រុងទៅ Springvale Town Hall ដើម្បីធ្វើការហាត់សមជាទីបញ្ចប់សំរាប់ត្រីសិល្បៈនៅយប់នេះ។

កុមារនឹងបរិភោគបាយថ្ងៃត្រង់នៅទីនេះ, ហើយចាកចេញពីសាលានៅម៉ោង៩:៣០ព្រឹក, ត្រូវប្រមូលវិញនៅម៉ោង៣:០០ល្ងាច។



ព្រឹត្តិការប្រណាំងរត់ចម្ងាយ:

កាលពីថ្ងៃសុក្រទី២០/៦, សាលារៀនមានតំណាងសិស្ស៣នាក់ទៅរួមប្រកួតរត់ចម្ងាយនៅ Tattersson Park ។

កុមារបានជាប់លេខក្នុង ចំណោមកីឡាករទាំង៨៧ក៏ជាងគេ។ ហើយនេះជាសមិទ្ធផលមួយដ៏គួរឲ្យចាប់អារម្មណ៍។

ខាងក្រោមនេះជានាមនិងចំណាត់ថ្នាក់នៃកុមារដទៃនៃសាលារៀន Japneet: 20th; Anton: 22nd & Ben: 22nd..

សូមសរសើរដល់កុមារទាំងឡាយហើយនិងគ្រូសារដែលបានគាំទ្រឲ្យកុមារចូលរួមក្នុងព្រឹត្តិការណ៍នេះ។





ប្រធានបទនៃកិច្ចប្រជុំលើអ៊ិនធើណែតជាបន្ទាប់គឺ
"លេងហ្គេមលើអ៊ិនធើណែតនិងគ្រួសាររបស់អ្នក"
 ថ្ងៃពុធទី២៦/៧-វេលាម៉ោង៧:៣០យប់ .

CYBER SAFETY PROJECT

Gaming and your Family

PARENT WEBINAR

WED 26TH JULY 7:30PM

ថ្ងៃអេស្ប៉ាញ៉ុល



